



## MEDIA RELEASE

### Canada Wins Three Silver Medals at Pan American Championships



**WINNIPEG**, March 28, 2024 - Team Canada has won silver in three events at the 2024 Pan American Championships being held in Guatemala City, Guatemala.

Podium results for Canada came from Samuel Murray (Baie-Comeau) in men's singles, Murray and Coby Iwaasa (Lethbridge) in men's doubles and Iwaasa and Juliette Parent (Saint-Jacques) in mixed doubles.

Murray faced Rodrigo Montoya of Mexico in Thursday's men's singles final. Murray looked strong, but Montoya managed to win in four games with scores of 11-7, 6-11, 15-13, 11-8.

In men's doubles, Murray and Coby Iwaasa looked like gold could be within reach but were unable to win. It was a roller coaster match against Costa Rica that went back and forth with Canada forcing a tiebreaker. However, Andrés Acuña and Gabriel Garcia took control in the last game to win with scores of 7-11, 11-7, 11-6, 7-11, 11-1.

Canada's last opportunity for a gold medal rested with the mixed doubles team of Iwaasa and Juliette Parent, who played against USA's Sam Bredenbeck and Michelle Key. Although the teams were closely matched, USA won in three games with scores of 11-9, 12-10, 11-9.

The Men's Team Event got underway on Thursday but because of Canada's strong showing in the singles and doubles events, they received a bye to the quarterfinals. The Women's Team Event begins Friday. Play concludes Saturday, March 30.

The Team Event will be streamed live on the International Racquetball Federation's Facebook Page and YouTube Channel, as well as on the [Panam Sports Channel](#). You'll find times and links on the Racquetball Canada's social pages which are linked to the icons at the bottom of this release.

[Click here](#) for complete draws and results.

#### About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

#### Media Contact:

Jan Hanson  
Communications, Diversity & Safe Sport Director  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

## COMMUNIQUÉ DE PRESSE

### Le Canada remporte trois médailles d'argent aux Championnats panaméricains



**WINNIPEG**, 28 mars 2024 - L'équipe canadienne a remporté la médaille d'argent dans trois épreuves des Championnats panaméricains de 2024 qui se déroulent à Guatemala City, au Guatemala.

Les podiums canadiens ont été remportés par Samuel Murray (Baie-Comeau) en simple masculin, Murray et Coby Iwaasa (Lethbridge) en double masculin et Iwaasa et Juliette Parent (Saint-Jacques) en double mixte.

Murray a affronté le Mexicain Rodrigo Montoya dans la finale du simple masculin de jeudi. Murray a semblé fort, mais Montoya a réussi à s'imposer en quatre manches sur des scores de 11-7, 6-11, 15-13, 11-8.

En double masculin, Murray et Coby Iwaasa ont semblé pouvoir décrocher l'or, mais n'ont pas réussi à s'imposer. Le match contre le Costa Rica s'est déroulé en dents de scie, avec des allers-retours entre le Canada et le Costa Rica, qui ont forcé la tenue d'une manche décisive. Cependant, Andrés Acuña et Gabriel Garcia ont pris le contrôle dans cette dernière manche pour gagner avec des scores de 7-11, 11-7, 11-6, 7-11, 11-1.

La dernière chance pour le Canada de remporter une médaille d'or reposait sur l'équipe de double mixte composée d'Iwaasa et de Juliette Parent, qui affrontait les Américaines Sam Bredenbeck et Michelle Key. Bien que les équipes aient été très proches l'une de l'autre, les États-Unis l'ont emporté en trois manches sur la marque de 11-9, 12-10, 11-9.

L'épreuve masculine par équipes a débuté jeudi, mais en raison des excellentes performances du Canada en simple et en double, les Canadiens ont été exemptés des quarts de finale. L'épreuve féminine par équipes commence vendredi. Le tournoi se terminera le samedi 30 mars.

L'événement par équipe seront diffusées en direct sur la page Facebook et la chaîne YouTube de la Fédération internationale de Racquetball, et Panam Sports diffusera également des matchs en direct sur la [chaîne Panam Sports](#). Vous trouverez les horaires et les liens sur les pages sociales de Racquetball Canada qui sont liées aux icônes au bas de ce communiqué.

[Cliquer ici](#) pour voir les feuilles de tirage et les résultats.

#### À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités.

#### Contact Médias :

Jan Hanson

Jani Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Visit our website! Visitez notre site web !

Join our Social Community! Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) powered by



Try email marketing for free today!